

**CONTACT US FOR A VISIT OR FOR A CONSULTATION**

Having your own Condo close to everything is magical.

**CALL US**

## LE POINT VERT CONDOS PROJECT

“Le Point Vert” Condos project is a **“forward-thinking concept”** soon to be realized in the heart of Rosemont La Petite Patrie in Montreal. At once both contemporary and elegant, the “Le Point Vert” Condos project proves to be the perfect union between urban life and the surrounding **natural environment**, while remaining completely accessible. A total of 6 phases containing 35 condominium units in all, are spread over three floors, including 12 penthouses and a green roof. The building will also house a landscaped courtyard in the interior, complete with greenery, garden and water fountain.



**POUR UNE VISITE OU DES CONSEILS, COMMUNIQUEZ AVEC NOUS!**

Avoir son Condo à deux pas de tout, c'est magique.

**APPELEZ-NOUS**

## PROJET DE CONDOS POINT VERT

Le projet de Condos Point Vert est un **«concept novateur»** qui verra le jour au coeur du quartier Rosemont La Petite Patrie à Montréal. De facture contemporaine et élégante tout en demeurant accessible Les Condos Point Vert s'avèrent être l'union parfaite entre la vie urbaine et **l'ambiance nature** dans laquelle ils seront érigés.

Les 6 phases totaliseront en tout 35 unités de copropriétés réparties sur trois étages, dont 12 Penthouses avec **toit végétalisé**. Une cour intérieure paysagée y sera aménagée avec verdure, potager et fontaine d'eau.

